
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Indre Fosen rådhus, Rissa 
Dato: 15.10.2019 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Aikman Taperla Medlem  
Odin Aas Medlem  
Elisabeth Sand Medlem  
Thea Remso Medlem  
Linda Lillemo Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Henning Skjelvan Vikan Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Geir Oliver Tessem Medlem  
Sigurd Ramdal Medlem  
Dina Mediaa Medlem  
Marthe Hovde Medlem  
Nina Overland Medlem  
Oline Sagmyr-Dalemo Medlem  

 
 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
Gjennomgang av elevråd: 

Mælan: Elevrådet planlegger olweuskafeen som de skal arrangere for hele bygda.  

JB vgs Skolested leksvik: Elevrådet planlegger å ha internasjonal dag isteden for OD-dag. 

Testmann: Elevrådet har ikke hatt noe møte enda, men skal lage møteplan så fort som mulig. 

Vanvikan: Elevrådet har laget møteplan frem til jul og planlegger temadager de skal ha på 
skolen. 

Åsly: Elevrådet planlegger OD-dag og internasjonal dag 

Stadsbygd: Elevrådet planlegger internasjonal dag og OD-dag. De skal ha opplegg hver dag 
fra tirsdag til fredag under internasjonal uke. 

JB vgs Skolested Rissa: Elevrådet har vært representert på ledersamling og fått ulike innspill 
i hvordan de kan forbedre elevrådsarbeidet.  

 
Saksnr Sakstittel  Lukket 



DR 23/19 Inkluderingsprosjektet  
DR 24/19 Behandling av søknader om aktivitetsmidler  
DR 25/19 Ungdomsrådsturne  
DR 26/19 Tannhelse for barn og ungdom  

 
 

DR 23/19 Inkluderingsprosjektet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 15.10.2019  
 
Marit Jansen har presentert hva historien til inkluderingsprosjektet er og hva det går ut på. Hun 
forteller også hva lærere ved skolene syntes var bra med kick off-dagen og hva som kan bli 
bedre til neste år.  

Vi har snakket om hva vi kan gjøre videre med prosjektet: 

Det kom forslag om at prosjektet også kan handle om at det ikke er farlig å være den første 
som inkluderer. Det å våge å ta steget for å ta inn noen i ringen, selv om man kan risikere å 
ikke være «like kul» i vennegjengen. DET er heltemot.  Dette kan vi kanskje lage en video om. 
Kan dette sees i sammenheng med «våg og være»? 

Vi tenker på å lage et program som skolene kan gjennomføre, ikke bare en kick off i løpet av et 
år, men også noe mer for å holde fokus på inkludering. Denne saken skal bli tatt videre med til 
klassene og elevrådene for å høre på hva elevene vil at dette prosjektet skal gå ut på. Når 
elevene selv er med på å komme med forslag, får de også et bedre «eierskap» til prosjektet. Vi 
må huske på at vi representerer skolene våre og elevrådene, så kommunikasjonen mellom 
ungdomsråd og elevråd er kjempeviktig. Forslagene skal være klare til neste møte. Vi har valgt 
ei prosjektgruppe som jobber videre med dette prosjektet. Tobias, Sigurd, Linda, Thea og Nina 
blir med i inkluderingsgruppa. 

Vi ønsker gjerne at inkluderings kick off blir en årlig tradisjon i regi av ungdomsrådet. 
 
 

DR 24/19 Behandling av søknader om aktivitetsmidler 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 15.10.2019  
 
Denne saken venter vi med til neste møte da det har kommet inn flere søknader, og 
søknadsfristen er i dag.  
 
 
 
 

DR 25/19 Ungdomsrådsturne 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 15.10.2019  
 
Vi har fått klarsignal fra noen av skolene at det passer med datoen 12. november, men mangler fortsatt 
svar fra noen. Turne blir det likevel, og vi tenker å bruke samme rute som i fjor. Tobias har startet 
jobben med en flott PowerPoint presentasjon. Hver og en kommer med tilbakemelding på hvilken 
«slide» de ønsker å presentere for elevene. 

 



 
 

DR 26/19 Tannhelse for barn og ungdom 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 15.10.2019  
 
Åshild Buås har med seg Stine Hasselvold som presenterer et prosjekt som hun har laget. 
Prosjektet handler om hvilke drikker som ødelegger tennene mest. Stine har spart på sine 
melketenner og brukt de i prosjektet. Vi fikk se hvordan tennene ser ut etter å ha ligget en 
måned i Cola, Pepsi max, melk, juice, red bull, vann og kaffe. Flere fikk seg en real 
overraskelse da de så hvordan tennene så ut.  Åshild forteller at 18 åringer i Indre Fosen har 
flere hull enn landsgjennomsnittet. Vi ønsker derfor å samarbeide med tannhelsetjenesten om 
dette, da vi kanskje kan nå ut til mange ungdommer om et svært viktig tema. Vi planlegger å 
legge ut bildeserier fra prosjektet på Instagram. Vi tenker også å lage en video om tannhelse 
for å informere.  

Aikman, Tobias, Elisabeth og Thea tar hovedansvar for prosjektet.  

 
 
 


